
 

ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 406 

 

На 11 септември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния  

 

ДНЕВЕН РЕД:  

 

1. Проекти на решения относно регистрации на партии и 

коалиции за участие в изборите за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г.  

Докладват: Росица Матева, Цветозар Томов, 

Красимир Ципов  

2. Проекти на решения относно поправки на технически 

грешки в решения на ЦИК.  

Докладват: Димитър Димитров, Цветозар 

Томов, Цветанка Георгиева  

3. Доклади по дела, жалби и сигнали.  

Докладва: Росица Матева  

4. Доклади по административни преписки.  

Докладват: Димитър Димитров, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева, Емил Войнов  

5. Разяснителна кампания.  

Докладва: Цветозар Томов  

6. Доклади относно искане за изплащане на възнаграждения 

на ОИК.  

Докладват:  Красимир Ципов, Ерхан Чаушев, 

Елка Стоянова  

7. Проекти на решения относно промени в съставите на ОИК.  
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Докладват: Росица Матева, Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Емил Войнов  

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Емил Войнов, Росица 

Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева.  

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Гергана Стоянова.  

 

Заседанието бе открито в 10,33 ч. и ръководено от господин 

Емил Войнов – заместник-председател на Централната избирателна 

комисия.  

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Добър ден, колеги! 

Десет човека присъстват в момента – имаме  необходимия кворум.  

Отсъстват: Камелия Нейкова и Гергана Стоянова поради 

отпуск.  

Откривам заседанието на Централната избирателна комисия.  

Предлагам Ви следния проект за дневен ред:  

1. Проекти на решения относно регистрации на партии и 

коалиции за участие в изборите за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г. Докладчици – колегите Матева, Томов и 

Ципов.  

2. Проекти на решения относно поправки на технически 

грешки в решения на ЦИК. Докладчици – колегите Димитров, Томов 

и Георгиева.  

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. Докладчик – Росица 

Матева.  

4. Доклади по административни преписки. Докладчици – 

Димитър Димитров, Росица Матева, Силвия Стойчева, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова. И аз ще се включа в тази точка.  

5. Разяснителна кампания. Докладчик – колегата Цветозар 
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Томов.  

6. Изплащане на възнаграждения на ОИК. Докладчик – 

колегата Ципов.  

Има ли допълнения към дневния ред?  

Колега Матева?  

РОСИЦА МАТЕВА: Моля за нова точка – Временно 

заместване на член на общинска избирателна комисия.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Седма точка – 

Проект на решение относно промени в състава на ОИК. В нея 

записвам колегите Матева, Димитров, Чаушев. И аз в тази точка ще 

се запиша.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Моля да ме включите в 

„Административни преписки“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: В „Изплащане на 

възнаграждения на ОИК“ добавям колегите Чаушев и Елка 

Стоянова.  

Моля, процедура по гласуване на така допълнения дневен 

ред.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

По първа точка от дневния ред има ли готовност с доклади? 

 

Преминаваме към втора точка: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПОПРАВКИ НА 

ТЕХНИЧЕСКИ ГРЕШКИ В РЕШЕНИЯ НА ЦИК.  

Колега Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ.  

Постъпило е писмо, с което Общинска избирателна комисия 

– Бойчиновци, иска поправка на техническа грешка в Решение № 

2194-МИ от 4 септември, като името на назначената за секретар на 
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ОИК „Юлия Денова Първанова“ се чете „Юлия Денкова 

Първанова“. Проектът на решение е в моята папка.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте доклада на 

колегата. Има ли изказвания?  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2324-МИ/11.09.2023 г.  

Колегата Томов е следващият докладчик.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам проект 

на решение с проектен номер 2531-МИ относно поправка на 

техническа грешка в Решение № 2248-МИ от 7 септември 2023 г. за 

промени в състава на Общинската избирателна комисия в Руен, 

област Бургас.  

Предлагам да вземем решение да допуснем поправка на 

техническа грешка в това решение, като текстът „заявление от 

Хюсеин Смаил Сюлейман за освобождаването му като член на 

ОИК“ да се чете „заявление от Дахил Мустафа Селим за 

освобождаването му като член на ОИК“. Става дума за разменени 

имена. Благодаря.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Чухте 

доклада. Не виждам желаещи за изказване.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2325-МИ/11.09.2023 г.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам проект на решение с 

проектен номер 2540 за поправка на техническа грешка в Решение 
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№ 2317-МИ от 8 септември 2023 г. относно назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Царево, област Бургас.  

Предлагам да допуснем поправка на техническа грешка в 

това решение, като при изброяването на назначените членове на 

ОИК – Царево, след текста „Иван Василев Христов“ да се добави 

текстът „Валентина Костадинова Василева“ със съответното ЕГН.  

Това е предложението, което моля да гласуваме.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Има ли 

изказвания?  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – 1 (Йорданка Ганчева).  

Решението е № 2326-МИ/11.09.2023 г.  

Следващ докладчик – колегата Георгиева.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в наше Решение № 2068-

МИ е допусната техническа грешка в името на един от членовете на 

Общинска избирателна комисия в община Панагюрище.  

Въз основа на това предлагам на Централната избирателна 

комисия да допусне поправка на техническа грешка в Решение № 

2068-МИ от 28 август 2023 г. на ЦИК, като името на назначения за 

член на ОИК – Панагюрище, „Недялка Пенчева Ралчева“ да се чете 

„Неделка Пенчева Ралчева“.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2327-МИ/11.09.2023 г.  

С това изчерпахме тази точка.  
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Колеги, давам половин час почивка за подготовка и на 

останалите доклади.  

Прекъсвам заседанието.  

 

(След прекъсването.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

продължава заседанието на Централната избирателна комисия. 

Има ли готовност с доклади по първа точка? По-късно ще се 

върнем към нея. 

 

Преминаваме към трета точка: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ.  

Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви жалба с вх. № 

МИ-10-44 от 11 септември 2023 г. Жалбата е от Т.  В. – 

упълномощен представител на Политическа партия ГЕРБ, против 

Решение № 2246-МИ от 7 септември 2023 г. на Централната 

избирателна комисия. Решението е за назначаване на Общинската 

избирателна комисия в община Роман. Жалбата е до Върховния 

административен съд, така че ще бъде комплектувана и внесена в 

съда. 

Предлагам ви да се изрази и становище, че е просрочена тази 

жалба. Въпреки че е заведена на 11 септември 2023 г., но е 

постъпила по електронната поща на 10 септември 2023 г., така че в 

този смисъл не е просрочена. Ще се комплектува преписката и ще 

бъде внесена във Върховния административен съд. 

Следващата жалба, която докладвам, е отново срещу Решение 

за назначаване на общинска избирателна комисия, в случая Петрич, 

която е назначена с Решение № 2229-МИ – вх. № МИ-10-41 от 10 

септември 2023 г. Обжалва се решението от ПП  „Има такъв народ“. 

Също ще бъде комплектувана преписката и внесена във Върховния 

административен съд. 
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Следващата жалба е от Коалиция „Продължаваме Промяната 

– Демократична България“, вх. № МИ-11-42 от 9 септември 2023 г., 

срещу Решение за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

Пазарджик. Също ще бъде внесена във Върховния административен 

съд. 

Следващата жалба е от ПП Партия на Зелените с вх. № МИ-

10-42 от 10 септември 2023 г. С тази жалба Партия на Зелените 

обжалва Решение на ЦИК № 2258-МИ от 7 септември, с което е 

регистрирана Коалиция „Заедно за силна община“, като се изразява 

становище, че неправилно Централната избирателна комисия е 

регистрирала тази коалиция, която повтаря в някаква част името на 

коалиция, регистрирана за изборите за народни представители на 

2 април 2023 г., а именно коалиция „Заедно“, като Партия на 

Зелените е била част от тази коалиция. 

Колеги,  ще бъде комплектувана преписката и внесена във 

Върховния административен съд, но аз ви предлагам Централната 

избирателна комисия заедно със съпроводителното писмо да изрази 

становище, от една страна, че жалбата е недопустима поради 

обстоятелството, че е подадена от партия, която е била част от 

състава на коалиция „Заедно“, регистрирана за изборите за народни 

представители. Жалбата не е подписана от представляващия 

коалицията. Към жалбата е приложен документ, който е озаглавен 

„До Партия на Зелените“ с регистрация на Партия на Зелените и е 

посочено, във връзка с прилагането на чл. 128 от Изборния кодекс, 

„давам съгласие        В.               Д.                 Н., представляващ 

Партия на Зелените, да ползва името „Заедно“. Представляващ 

Коалиция „Заедно“ – И. М. Й.-Р.“. 

Този документ не е нотариално заверен, така както се изисква 

от Изборния кодекс, не носи дата, тоест не е ясно кога е съставен и 

смятам, че не е достатъчен, за да обоснове правния интерес и 

правото на Партия на Зелените да ползва името „Заедно“ и да има 

право да обжалва регистрацията на коалицията, която е 

регистрирана в ЦИК с Решение № 2258.  
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В този смисъл смятам, че трябва да изразим становище, от 

една страна, че жалбата е недопустима, а ако съдът приеме, че е 

допустима, че е неоснователна поради липсата на нотариално 

заверен документ, който удостоверява кой има право да ползва 

името на коалиция „Заедно“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението на колегата Матева. 

Подлагам го на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов,  Емил 

Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият доклад в тази точка 

е сигнал за нежелана регистрация, вх. № МИ-22-116 от 8 септември 

2023 г. Адресиран е до председателя на ЦИК. Изпратен е от        Д.      

Г. – управител на „Грийн А Енд Д“ АД. Твърди се, че на 8 септември 

на адрес на дружеството са го посетили лица, които са се 

представили за служители на ЦИК с цел проверка регистрацията на 

партия ДРОН и той би искал да информира, че адресът, който е 

посочен в сигнала, е на адрес – собственик на недвижимия имот е 

дружеството, което представлява, така че Централната избирателна 

комисия да го има предвид при регистрация на „Движение за 

равноправен обществен модел – ДРОН“.  

Предлагам ви за сведение този сигнал. Централната 

избирателна комисия, нито служители на Централната избирателна 

комисия извършват проверки по адресите дали дадена партия е 

регистрирана там или не. Всъщност партиите се регистрират в 

Софийски градски съд на адреси, които посочват сами. И отново да 

кажем – ЦИК не извършва проверка на тези адреси, а и при самата 

регистрация на партии за участие в избори ние ползваме 

удостоверение за актуално правно състояние, издадено от Софийски 

градски съд. Така че може би този сигнал трябва да бъде насочен 

към друг орган.  
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И последният доклад в тази точка е жалба с вх. № МИ-10-43 

от 10 септември 2023 г. от           Н.             А.             П., който в 

качеството си на председател на ПП „БСП коалиция за България“ – 

не съм сигурна, че този господин е председател на ПП „БСП 

коалиция за България“, но така се е представил, който казва: 

„Уважаема госпожо Председател, членове на ЦИК, на 9 септември 

са си получили удостоверенията и са влезли органите на 

Общинската избирателна комисия може би в правомощия“. Твърди 

и ни сезира срещу назначенията на определени лица в Общинската 

избирателна комисия, като са изложени твърдения за четирима 

членове на Общинската избирателна комисия, за които се твърди, че 

част от тях заемат длъжности в общинската администрация и смята, 

че назначението им е с цел да работят за определена политическа 

партия.  

Колеги, смятам, че няма достатъчно данни в тази жалба, по 

които Централната избирателна комисия следва да има произнасяне, 

но не смятам, че и жалбата е срещу решението на Централната 

избирателна комисия, с което е назначена Общинска избирателна 

комисия в Петрич, така че ви предлагам да остане за сведение.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

преминаваме към следващата точка от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Колега Матева, Вие сте наред.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-23-15/1 от 11 септември, което е от Комисията за разкриване на 

документите за обявяване на принадлежност на български граждани 

към Държавна сигурност и разузнавателните служби на Българската 

народна армия, с което ни напомнят, че е необходимо да изпратим 

информация по предходно тяхно писмо.  

В тази връзка ви информирам, че съобразно решението на 

Централната избирателна комисия от 8 септември – изх. № МИ-23-

19 от 8 септември днес, на ръка в Комисията е внесена необходимата 

информация, за което имаме и вх. № 62-25 от 11 септември 2023 г., 
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така че това писмо е за сведение.  

Следващият ми доклад е писмо с вх. № МИ-04-03-38 от 10 

септември 2023 г., с което ГД ГРАО при МРРБ ни изпращат 

информация за адресите на избирателните секции по данни от 

общинските администрации, както и броя на избирателите по 

избирателни секции съгласно отпечатаните предварителни 

избирателни списъци.  

Колеги, предлагам, както изисква и нашата хронограма, да 

вземем решение да бъде публикувана тази информация на нашата 

интернет страница. Като предлагам на интернет страницата в раздел 

„Местни избори 2023 г.“ да бъде направена рубрика „За избиратели“ 

и там да бъде публикувана тази информация.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте, колеги, 

предложението.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Колегата Елка Стоянова е следващ докладчик в тази точка.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, имам два кратки 

доклада.  

Първото, което искам да ви докладвам, е, че по предходна 

докладвана от мен преписка с вх. № ПВР/НС-9-111 от 7 септември, 

което е постановление за назначаване на експертиза във връзка с 

образувано досъдебно производство, в моята папка е приложен 

сканиран екземпляр от постановлението.  

Моля да се запознаете с него, тъй като експертизата е 

извършена на днешна дата, вещото лице се е явило и тази преписка 

ще бъде архивирана. Докладвам ви го, за да сте запознати, за 

сведение.  

И другото, което също бих искала да ви докладвам за 

сведение и запознаване, като предлагам да го обсъдим малко по-
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късно в работна група, преписка с № МИ-23-17 от 8 септември. 

Преписката е по писмо от госпожа Ф. – общински съветник при 

Общински съвет и председател на Постоянната комисия за 

предотвратяване и установяване конфликт на интереси към 

Общински съвет – с. Баните, община Баните, област Смолян. Тя 

отправя запитване, което е адресирано до Комисията за 

противодействие на корупцията и отнемане на незаконно 

придобитото имущество и до Централната избирателна комисия.  

Тъй като считам, че най-малкото трябва да проследим 

логиката на изложеното в писмото, засега ви го докладвам за 

сведение, а по-късно в зависимост от обсъжданията, ще преценим 

дали следва да се предприемат конкретни действия, или то е изцяло 

в прерогативите на Комисията за предотвратяване на конфликт на 

интереси. Нямам други доклади.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Следващ 

докладчик – колегата Димитров.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ.  

Колеги, с писмо с вх. № МИ-00-20/07.09.2023 г. 

„Информационно обслужване“ АД ни е направило кратък отчет за 

дейностите по подготовка на новите ОИК. Раздадени са 

електронните подписи за достъп до …..,      създадени са новите 

пароли. Електронните подписи и паролите за пощенските кутии са 

раздадени на ОИК. В края на денонощието на 8 септември 2023 г. 

ОИК кутиите са архивирани, за да може на 9-и предоставените 

пароли да бъдат достъпни за новоназначените състави. Има също 

подготовка за достъп до сайтовете с електронни подписи на ОИК. 

Информацията от предходните избори от сайтовете на ОИК е 

архивирана, така че информацията е достъпна на сайта на ОИК, но 

новите комисии нямат достъп, за да редактират информацията от 

предходните мандати.  

Към това писмо, което е от        А.                 С., има и един 

голям екселски файл, в който са посочени адресите на всички 265 
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комисии. Предлагам този екселски файл да бъде насочен към 

администрацията за по-нататъшна обработка. Има електронни 

подписи и електронни кутии. Това е единият ми доклад.  

Отивам към втория ми доклад, който е предложение за среща 

във връзка с насрочените на 29 октомври 2023 г. избори – вх. № МИ-

00-22 от 8.09.2023 г. Срещата трябва да е работна и всеки може да 

постави каквито и да са въпроси към господин       Ф.   и хората, 

които подготвят технически работата за деня на изборите и отчитане 

на гласуването.  

Имат два-три въпроса, които са поставили. Можете да ги 

погледнете. Относно данните, които ще бъдат въвеждани в ОИК 

преди провеждане на изборите, структурата на данните и контролите 

в протоколите на СИК и ОИК, както и отразяване на резултатите от 

машинно гласуване. Това също трябва да се обсъди. Обърнали са ни 

внимание, че трябва да преработят някаква значима част от 

софтуера, с който се обработват резултатите.  

Писмото е в моята папка с вх. № МИ-00-22 от 8-и.  

Колеги, това, което си мисля, че няма да е зле, в четвъртък и 

без това ще се срещаме с „Карго-партнер“, в този или в друг ден да 

насрочим срещата и с „Информационно обслужване“.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Следващ докладчик 

– колегата Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, получено е запитване от 

госпожа С., което засяга регистрация на партии в Централната 

избирателна комисия: може ли към регистрирана коалиция да се 

присъедини след изтичане на срока нова партия и може ли сметката, 

по която се обслужват приходите на коалицията за предизборната 

кампания да бъде всяка друга сметка?  

Аз предлагам, тъй като изключително подробно е описано в 

Решение № 1960 относно регистрация на партии и коалиции в 

Централната избирателна комисия, включително в какъв срок може 

да се случва присъединяването, промяната в състава на коалицията, 

както и императивното изискване за банковата сметка, да не 
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отговаряме на това запитване.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Тоест предлагате да 

остане за сведение.  

Колегата Георгиев.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред въпроса: 

какъв е срокът за регистрация на кандидатите за кметове, постъпил 

иначе с писмо с вх. № МИ-22-118 от 10 септември 2023 г. от 

господин Крум Борисов. За сведение.  

Също за сведение докладвам писмо с вх. № МИ-22-117 от 

10 септември 2023 г., в което госпожа      Е.         Д. моли да й 

отговорим допустимо ли е упълномощен представител на партия, 

местна коалиция, застъпник и така нататък да бъде регистриран като 

кандидат за общински съветник и кмет на община или кметство в 

изборите? Цитирала е съответни текстове от заявлението госпожата 

и също така допълнителен въпрос: дали този текст се отнася за 

упълномощените представители, които участват в консултациите 

при кмета и така нататък?  

Все пак предлагам този въпрос да остане за сведение, още 

повече е написано какво не може да се съвместява – така да го кажа.  

За запознаване и евентуално допълнително вземане на 

отношение писмо с вх. № МИ-15-188 от 10 септември 2023 г. То е от 

П.             И., която е председател на Общинската избирателна 

комисия в Долни Дъбник и е информация за двама от членовете на 

комисията – заместник-председател и член, които, цитирам част от 

писмото „напуснаха по собствено желание на първото заседание“.  

Предлагам това писмо за запознаване и малко по-късно да 

уточним и да предприемем съответни действия, ако се налага.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Това беше за 

запознаване. По-късно ще се върнем.  

Следващ докладчик – колегата Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка със започването 

на работата и встъпването в пълномощие на общинските 

избирателни комисии информация от ОИК – Априлци, за сведение. 
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 Вх. № МИ-15-182 от 8 септември. Някои комисии имаха 

необходимост от допълнително оказване на помощ при 

осъществяване на дейността по публикуване на актовете на 

страниците си, започнаха работата си на 9-и. И в ОИК – Априлци, и 

точно затова ни информират, че на 11-и ще бъдат публикувани 

техните решения и протоколи. Тогава ще получат съответното 

подпомагане от страна на общинската администрация.  

Вх. № МИ-06-321 от 8 септември. Получили сме от кмета на 

община Ветрино копие от заповедта за определяне на местата за 

обявяване на избирателните списъци в общината.  

Предлагам с протоколно решение да възложим класиране в 

обособена папка в Деловодството, за да не влизат на доклад всички 

тези заповеди за обявяване на местата за обявяване на избирателните 

списъци по общини.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря.  

Чухте предложението за протоколно решение. Не виждам 

желаещи да се изкажат.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, едно запитване от ОИК – 

Сливен, с вх. № МИ-15-185 от 9 септември. Във връзка с 

публикувана информация на сайта на Сметната палата с оглед на 

изискуемата информация, която следва да бъде подавана от 

общинските избирателни комисии, намират за необходимо да 

поставят въпрос относно партиите и коалициите, за които данните се 

намират в Централната избирателна комисия. Искат уточнение дали 

те трябва да изпращат до Сметната палата тази информация за 

партии и коалиции, които са централно регистрирани в ЦИК и за 

които ЦИК изпраща информация до Сметната палата, тъй като, ако 
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това се налага, те трябва да имат допълнителни действия по 

организация на работата и да поставят изисквания към участниците 

в местните избори при регистрацията в общинските избирателни 

комисии. И дали при регистрацията на партии и коалиции от партии, 

местни коалиции и инициативни комитети да искат информация и на 

електронен носител, тъй като има риск от допълнителни 

операторски грешки.  

Част от въпросите са чисто организационни и са от 

компетентността на Общинската избирателна комисия да организира 

така работата, че без да усложнява и затруднява участието на 

партии, коалиции и местни коалиции в изборния процес, да 

предотвратява допускането на грешки при въвеждането на 

необходима информация на страницата в публични регистри, или 

при предоставяне, както в случая, на Сметната палата.  

Но по отношение на информацията, която ОИК трябва да 

предостави на Сметната палата, трябва да направим уточнението, че 

те имат задължение единствено и само по отношение на местните 

коалиции и инициативните комитети, а информацията по отношение 

на партии и коалиции се подава от Централната избирателна 

комисия. Наистина на страницата на Сметната палата има 

публикувана брошура като изисквания към участниците в изборите 

за общински съветници и за кметове, аз малко по-подробно ще се 

запозная с информацията в частта относно указания към общинските 

избирателни комисии, и ако наистина такова указание се съдържа, 

може би е добре да обърнем внимание на Сметната палата да не 

изисква информация от ОИК-овете, която ОИК не дължи. На този 

етап ви го докладвам за запознаване.  

От община Исперих сме получили запитване по отношение 

на параваните с вх. № МИ-06-324 от 8 септември 2023 г. Уведомяват 

ни, че за априлските избори за народни представители в община 

Исперих са били осигурени такива, като намират, че правилно и 

икономически изгодно е общините да ползват същите паравани, 

които са били доставени за изборите за народни представители през 



16 

месец април, но нямаме допълнителни данни за използваните на 

изборите за народни представители на 2 април паравани в община 

Исперих. Просто намираме, че те са били нови и са били 

предназначени за тези избори след влизане в сила на измененията в 

Изборния кодекс.  

В тази връзка поставят въпросите дали могат да използват 

параваните, осигурени за априлските избори и молят да се 

предостави оперативна самостоятелност на общинските 

администрации относно така наречените паравани, за да може да се 

организират безпроблемно изборите на ниво техническо и 

материално-техническо обезпечаване на изборния процес.  

Докладвам ви го за запознаване, доколкото имаме и други 

въпроси, свързани с кутиите от тази община, да се обсъди на работна 

група, за да има едно общо указание до общините и общинските 

администрации.  

Вх. № МИ-26-34 от 8 септември. Получили сме писмо от 

„Демакс“ във връзка с организацията на процеса по отпечатване на 

хартиените бюлетини формат общини и кметства с оглед на 

попълване и подаване на заявка. За сведение ви докладвам писмото, 

доколкото очакваме актуалния списък на кметствата в страната, за 

да може да извършим такава актуализация по приложения списък и 

да може евентуално да се попълват предложенията за тираж на 

бюлетините по общини и по кметства.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря на 

колегата Солакова.  

Колеги, аз ще ви докладвам две преписки.  

Във връзка с обявената обществена поръчка за дейностите по 

осигуряване на машинното гласуване, която е качена в ЦАИС ЕОП, 

е постъпило запитване от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-12-2, в 

което поставят три въпроса, свързани с техническата спецификация 

и проекта за договор.  

Докладвам го за запознаване и за обсъждане на работна 

група.  
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Постъпило е и писмо от „Карго-партнер“ с вх. № ЦИК-00-

282/1 от 11 септември. С него господин Димчев ни информира, че на 

14 септември от 10,00 ч. няма възможност да присъства и предлага 

да уточним друг час. Аз успях да се свържа с него по телефона, той 

ме информира, че в четвъртък следобед има възможност.  

Предлагам да му изпратим писмо, с което да го уведомим, че 

предлагаме работната среща да бъде от 14,30 ч. в четвъртък.  

Моля, процедура по гласуване на писмото.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев и Йорданка Ганчева).  

Следващ докладчик – колегата Георгиева.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, от постъпващите в 

Централната избирателна комисия въпроси ви предлагам един в моя 

папка от днешна дата – въпрос с отговор към него, който да одобрим 

и да качим в рубриката „Въпроси и отговори“ в подрубриката 

„Избирателни комисии“. Питат ни: може ли баща и дъщеря да 

работят в една и съща община като председател на ОИК и 

председател на СИК?  

Моля да погледнете отговора и ако нямате възражения, да го 

гласуваме и да го качим в рубриката ни „Въпроси и отговори“.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: По направеното 

предложение становище? Не виждам.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – 1 (Йорданка Ганчева).  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-22-111 от 

7 септември сме получили въпрос от             С.        П., който ни пита: 

ако едно и също лице е кандидат за независим кмет и за независим 

общински съветник, може ли да се сформира само един инициативен 



18 

комитет? В моя папка ще намерите отговор на този въпрос.  

Моля да го погледнете. Ако нямате възражения да го 

одобрим. Информираме го, че за всеки вид избор се сформира 

отделен инициативен комитет.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте 

предложението, колеги.  

Ако няма становище, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – 1 (Йорданка Ганчева).  

Колеги, други в административни преписки? Не виждам.  

 

Преминаваме към следващата точка:  

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ.  

Заповядайте.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали в pdf файл нека видим 

коригираното лого за кампанията за местни избори 2023 г., съгласно 

нашето решение за смяна на предложения от изпълнителя текст на 

логото. Той представя графичния вариант на това ново лого, което 

да съпровожда материалите по кампанията.  

Трябва да го одобрим по принцип. Може би първо да го 

разгледаме. Сега го докладвам само за сведение и евентуално по-

късно днес. Нека сега да е за запознаване и ако не възразявате все 

пак най-късно утре да го обсъдим и одобрим в залата.  

Колеги, коригирам предложението си. Мисля, че всички 

успяхме да го разгледаме. Предлагам да го одобрим още сега, за да 

спестим време.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Становища по направеното предложение?  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 
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Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Заповядайте, колега Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, предлагам одобреното току-

що лого вече да бъде качено на интернет страницата на ЦИК, която 

да бъде оформена съобразно новата концепция за разяснителна 

кампания на Централната избирателна комисия.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, освен това предлагам да 

обсъдим и евентуално одобрим и предложение за съдържанието на 

аудио-видеоклипа за гласуване на избиратели с увреждания. В 

уърдовски текст в папката с мои инициали има предложение за текст 

за гласуване на избиратели с увреждания. Моля да се запознаете с 

него, да го обсъдим и евентуално да приемем и него.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, виждате 

текста. Има ли изказвания?  

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

 

Преминаваме към следващата точка:  

ДОКЛАДИ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК.  

Колегата Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, с вх. № МИ-27-123 от 5 
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септември е постъпило искане за изплащане възнаграждения на 

членове на ОИК – Якоруда. Става дума за дадени дежурства и 

проведено заседание, в което са участвали в дежурствата –

председател и секретар, а в заседанието – председател, заместник-

председател, секретар и петима членове. Искането е съпроводено със 

счетоводна справка и контролен лист преди поемане на задължение.  

Моля да одобрим сумата от 622 лв. и 44 ст. ведно с 

осигурителните вноски, която да бъде изплатена на членовете на 

ОИК – Якоруда, за дадени дежурства и проведено заседание.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Становища? Не виждам.  

Моля, процедура по гласуване за изплащане възнаграждения 

на ОИК – Якоруда.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

115 от 7 септември 2023 г. Искане за изплащане възнаграждение на 

членове на ОИК – Разлог. Става дума за проведено заседание и 

дадено дежурство. Искането е съпроводено със счетоводна справка и 

контролен лист за предварителен контрол преди поемане на 

задължение.  

В тази връзка моля да одобрим изплащането на 

възнаграждение в размер на 679 лв. и 63 ст. за проведено заседание и 

дадено дежурство от ОИК – Разлог.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Изказвания? Не 

виждам.  

Процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева и 

Силвия Стойчева); против – няма.  
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Следващ докладчик – колегата Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам искане за 

изплащане възнаграждение, вх. № МИ-27-120 от 5 септември 2023 г. 

за дежурства на 1 септември от председател, секретар и член в 

Общинска избирателна комисия – Брусарци, на които са подготвяли 

и предавали документацията и архива от Общинската избирателна 

комисия към съответната общинска администрация. Има счетоводна 

справка и контролен лист.  

Предлагам да им се изплатят 174,23 лв. със съответните 

осигуровки. Предлагам да гласуваме.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Становища? Не виждам.  

Процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: И сега от името на госпожа Елка 

Стоянова докладвам и нейната преписка, а тя е по отношение на 

искане за изплащане на ОИК – Созопол, с вх. № МИ-27-112 от 

1 септември 2023 г. По преписката има счетоводна справка и 

контролен лист. На 4 август 2023 г. дежурство за председател и член 

за подготовка на заседание. На 7 август 2023 г. е проведено 

заседанието, присъствали са заместник-председател и шест членове, 

на което са прекратявали правомощията на общински съветник. На 

14 август 2023 г. са изпращали съответната документация по това 

решение до Общинския съвет и са издавали удостоверения 

председател и член. На 21 август 2023 г. също са провели заседание 

председател и седем членове, на което също са прекратявали 

правомощия на общински съветник. На 29 август 2023 г. дежурство 

от председател и член – подготвяли са и изпращали съответните 

документи след проведеното заседание и са обработвали останалите 

документи.  
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Предлагам да им се изплатят възнагражденията за дежурства 

и заседания в размер на 1163,75 лв. със съответните осигуровки.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте, колеги, 

предложението за ОИК – Созопол.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колегата Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искания за изплащане на възнаграждения от Общинска избирателна 

комисия – Брацигово, като към преписката са приложени 

необходимите документи по наше решение и по закон. Преписката е 

преминала предварителен контрол от финансовия контрольор с 

положително становище за изплащане на възнаграждението. Иска се 

изплащане на възнаграждение, което е постъпило в Централната 

избирателна комисия с вх. № МИ-27-119 от 5 септември, за 

заседание на 31 август 2023 г. от двама заместник-председатели, 

секретар и трима члена. Общо 331 лв. и 17 ст. с осигурителните 

вноски.  

Предлагам с протоколно решение да одобрим 

възнаграждението на ОИК – Брацигово, съобразно доклада ми.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте доклада.  

Ако няма становища, процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Господин Баханов.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ.  

Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-111 от 1 септември 2023 г. 
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в Централната избирателна комисия е постъпило искане от 

Общинска избирателна комисия – Върбица, за изплащане на 

възнаграждения за проведено едно заседание, на което са 

прекратили пълномощията на кмета на кметство Маламир, община 

Върбица, област Шумен. Изпратени са протокола, решението и 

други необходими документи към преписката. Има предварителен 

контрол – контролен лист и счетоводна справка за размера на 

задължението, което е на стойност 391 лв. и 2 ст. с осигурителни 

вноски. В заседанието са участвали председател – един, заместник-

председател – един, секретар – един, и четирима члена на 

30.09.2023 г.  

Предлагам да вземем решение, с което да одобрим 

изплащането на възнаграждения за проведено заседание на ОИК – 

Върбица, област Шумен.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Ако няма 

становища, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, преминаваме към седма точка от дневния ред. 

Колега Стойчева, заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е писмо с вх. № 

МИ-06-327 от кмета на община Правец, в което са приложени 

предложение от упълномощения представител на партия 

„Възраждане“ за промяна в състава на Общинска избирателна 

комисия – Правец, като се предлага на мястото на Грета Стефанова 

Стоева – член на Общинската избирателна комисия, да бъде 

назначена Мая Бориславова Цветанова.  

Приложено е и заявление от Грета Стоева за 

освобождаването, както и декларация и копие от дипломата за 

завършено висше образование. Налице е и пълномощно в полза на 

Григор Тодоров Василев.  
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Приложено е и предложение от Цветан Енчев – упълномощен 

представител на партия „Движение за права и свободи“, също за 

промяна в Общинска избирателна комисия – Правец, като се 

предлага на мястото на Иван Христов Попов – заместник-

председател на Общинската избирателна комисия, да бъде назначена 

Парашкева Иванова Генчева.  

Приложено е заявление от Иван Попов за освобождаването 

му като член на Общинската избирателна комисия, декларация, 

копие от диплома за завършено висше образование и пълномощно в 

полза на Цветан Енчев.  

Предвид изложеното и на посочените в проекта на решение 

правни основания предлагам Централната избирателна комисия да 

вземе следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като член на Общинска избирателна комисия – 

Правец, Софийска област, Грета Стефанова Стоева.  

Освобождава като заместник-председател на Общинска 

избирателна комисия – Правец, Софийска област, Иван Христов 

Попов.  

Назначава за член на Общинска избирателна комисия – 

Правец, Софийска област, Мая Бориславова Цветанова.  

Назначава за заместник-председател на Общинска 

избирателна комисия – Правец, Софийска област, Парашкева 

Иванова Генчева.  

На назначените да се издадат удостоверения.“  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Не 

виждам желаещи за изказване.  

Процедура по гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева и Силвия Стойчева); против – 

няма.  

Решението е № 2328-МИ/11.09.2023 г.  
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Колеги, прекъсвам заседанието за обедна почивка.  

Заседанието ще бъде подновено в 15,00 ч.  

 

(След почивката.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

продължава заседанието на Централната избирателна комисия. 

Продължаваме от там, където прекъснахме, а именно от 

точка седма: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК 

Колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря Ви. Колеги, докладвам ви 

промяна в ОИК – Карлово. 

Постъпило е предложение в Централната избирателна 

комисия имейла, съответно и в оригинал, от упълномощен 

представител на коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, като се предлага на мястото на  Севдалин 

Иванов Севов – член на ОИК, да бъде назначен Димитър Петков 

Мирчев.  

Приложени са всички необходими документи и Ви предлагам 

да приемем решение, с което да освободим като член на ОИК – 

Карлово, област Пловдив, Севдалин Иванов Севов и на негово място 

да назначим Димитър Петков Мирчев. Това е проектът на решение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

доклада. 

Има ли изказвания? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е с № 2329-МИ/11.09.2023 г. 
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Колегата Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам ви проект 

на решение за временна замяна на член на Общинска избирателна 

комисия – Карнобат, област Бургас. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-11-45 от 10.09.2023 г. от Жанета Димова и 

Гинка Ангелова – упълномощени представители на коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“, с което се 

прави предложение да бъде временно заместен членът на ОИК – 

Карнобат, Деница Христова Арангелова, като на мястото й бъде 

назначена Радка Маринова Петрова, която е предложена за резерва 

на общинската избирателна комисия. 

Към предложението са приложени: заявление от Деница 

Христова Арангелова, в което от нея е посочено, че за времето от 

11.09.2023 г. до 21.09.2023 г. не може поради обективни причини да 

работи като член на ОИК – Карнобат, и предлага да бъде временно 

заместена. 

Документите на резервния член на Радка Маринова Петрова 

се намират в преписката на ОИК – Карнобат, в оригинал; 

декларацията по чл. 75 и копие от дипломата за завършено висше 

образование. Поради това и на посочените правни основания в 

проекта Ви  да назначим за член на ОИК – Карнобат, област Бургас 

Радка Маринова Петрова със съответното ЕГН на мястото на Деница 

Христова Арангелова, със съответното ЕГН за времето от 11.09.2023 

г. до 21.09.2023 г. 

На назначения член да се издаде удостоверение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Има ли 

изказвания? Не виждам. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  
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Решението е  с № 2330-МИ/11.09.2023 г. 

Следващ докладчик е колегата Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, господин 

председателстващ. 

Колеги, с вх. № МИ-10-45 от 11 септември 2023 г. е 

постъпило искане от промени в състава на ОИК – Якимово, област 

Монтана от Мария Минина – упълномощен представител на 

Политическа партия „Възраждане“, за промяна в ОИК – Якимово. 

Предлага се на мястото на Ивона Красимирова Нинаркина, която е 

назначена за член на ОИК, да бъде назначена Диана Борисова 

Милчова. 

Приложени са: заявление от Ивона Нинаркина, с което тя 

заявява да бъде освободена, както и копие от дипломата за 

завършено висше образование на Диана Борисова Милчова и 

декларация по чл. 75, ал. 1, т. 1, както и пълномощно в полза на 

Мария Сашева Минина, като представител на Политическа партия 

„Възраждане“. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и 6 във 

връзка с чл. 51, ал. 2, т. 1 от Изборния кодекс предлагам да вземем 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като член на ОИК – Якимово, област Монтана, 

Ивона Красимирова Нинаркина. 

Назначава за член на ОИК – Якимово, област Монтана, Диана 

Борисова Милчова със съответното ЕГН. 

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение.“ 

В проекта, който имам, има грешка, но ще я поправя. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, имате ли 

изказвания? Не виждам. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 
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Георгиева); против – няма.  

Решението е с № 2331-МИ/11.09.2023 г. 

Следващ докладчик е колегата Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка – 

проект на решение за промени в състава на ОИК – Кирково, област 

Кърджали.  

Постъпило е искане с вх. № МИ-11-41 от упълномощен 

представител на ПП ГЕРБ-СДС за промяна в състава на тази 

общинска комисия. Приложени са заявление за освобождаване на 

Николай Дочев като председател на ОИК. Съответно се предлага за 

назначаване за председател на ОИК – Кирково, Ренета Владимирова 

Минчева. Тя е от резервите. Приложени са съответните копия от 

декларацията и дипломите. 

Предлагам да освободим като председател на ОИК – 

Кирково, област Кърджали, Николай Велев Дочев, и да назначим за 

председател на ОИК – Кирково, област Кърджали, Ренета 

Владимирова Минчева. Да се издаде удостоверение на 

новоназначения председател на тази ОИК, ако приемем това 

решение.  

Предлагам да го гласуваме. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, 

имате ли изказвания? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  

Решението е с № 2332-МИ/11.09.2023 г. 

Колеги, ще Ви докладвам аз един проект на решение относно 

промяна в състава на ОИК – Ситово, област Силистра. 

Постъпило е в предложение с вх. № МИ-1144 от 10.09.2023 г. 

от Еда Бехчет Самиева – упълномощен представител на КП „ГЕРБ-

СДС“, за промяна в ОИК – Ситово. Предлага се на мястото на Ирена 
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Симеонова Русчева-Антонова – секретар на ОИК, да бъде назначена 

Радка Здравкова Карарадова, от предложения резервен състав. 

Към предложението са приложени: заявление от Ирена 

Симеонова Русчева-Антонова за освобождаването й като секретар на 

ОИК. В тази връзка искам да Ви информирам, че имаме писмо и от 

ОИК – Ситово, вх. № МИ-15-187, с което също изпращат това 

заявление. 

Копие от дипломата за завършено висше образование на 

Радка Здравкова Карарадова и пълномощно в полза на Еда Бехчет 

Самиева са налични към преписката по назначаване на ОИК – 

Ситово. 

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като секретар на ОИК – Ситово, област 

Силистра, Ирена Симеонова Русчева-Антонова. 

Назначава за секретар на ОИК – Ситово, област Силистра, 

Радка Здравкова Карарадова.  

На назначения секретар на ОИК да се издаде удостоверение.“ 

Имате ли изказвания? Ако не, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е с № 2333-МИ/11.09.2023 г. 

Следващ докладчик е колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в папка с моите инициали 

моля да се запознаете с проект на решение относно промени в 

състава на ОИК – Етрополе, Софийска област. 

Постъпила е преписка чрез кмета на община Етрополе с 

вх. № МИ-06-325/08.09.2023 г., съдържаща предложение от 

упълномощения представител на коалиция ГЕРБ-СДС, за промяна в 

Общинската избирателна комисия, като се предлага на мястото на 



30 

Стефани Тихомирова Тодорова – член на ОИК, да бъде назначена 

Пенка Василева Василева. 

Приложени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс, поради което и въз основа на посочените в проекта 

на решение правни основания, предлагам Централната избирателна 

комисия да приеме решение, с което освобождава като член на ОИК 

– Етрополе, Софийска област, Стефани Тихомирова Тодорова и  

назначава за член на ОИК – Етрополе, Софийска област, Пенка 

Василева Василева. 

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, 

имате ли изказване? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е с № 2334-МИ/11.09.2023 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, 

продължава заседанието на Централната избирателна комисия. 

Продължаваме в точка седма. 

Колега Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Предлагам проект на 

решение относно промяна в състава на Общинска избирателна 

комисия – Свищов, област Велико Търново. 

Постъпило е предложение с вх. № МИ-15-189/1 от 

11.09.2023 г. от упълномощения представител на коалиция ГЕРБ-

СДС, за промяна в Общинската избирателна комисия – Свищов. 

Предлага се на мястото на Игнат Петров Папазов да бъде назначена 
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за член Дафинка Здравкова Донкова-Заранкова. 

Към предложението са приложени: оставка от Игнат Петров 

Папазов – заявление за освобождаването му като член на ОИК; 

декларация по съответните текстове от Изборния кодекс и копие от 

дипломата за завършено висше образование на Дафинка Здравкова 

Донкова-Заранкова. 

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да  

„РЕШИ: 

Освобождава като член на ОИК – Свищов, област Велико 

Търново, Игнат Петров Папазов. 

Назначава за член на ОИК – Свищов, област Велико Търново, 

Дафинка Здравкова Донкова-Заранкова. 

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Изказвания? Не виждам. 

Процедура по гласуване, моля. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е с № 2335-МИ/11.09.2023 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с № 2554 – 

предишният беше с № 2553, и е за промяна в състава на Общинската 

избирателна комисия – Левски, област Плевен. 

Постъпило е предложение с вх. № МИ-10-46 от 11.09.2023 г. 

от упълномощения представител на партия „Има такъв народ“, за 

промяна в Общинската избирателна комисия – Левски. Предлага се 

на мястото на Йоана Йонкова Банчева – зам.-председател на ОИК, да 

бъде назначен Момчил Йонков Банчев. 

Приложени са заявление от Йоана Йонкова Банчева за 

освобождаването ѝ, декларация и копие от дипломата за завършено 
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висше образование на Момчил Йонков Банчев. 

Предлагам предвид изложеното и на съответните основания 

от Изборния кодекс Централната избирателна комисия да  

„РЕШИ: 

Освобождава като зам.-председател на ОИК – Левски, област 

Плевен, Йоана Йонкова Банчева. 

Назначава за зам.-председател на ОИК – Левски, област 

Плевен, Момчил Йонков Банчев. 

На назначения зам.-председател на ОИК да се издаде 

удостоверение.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Има ли 

изказвания? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е с № 2336-МИ/11.09.2023 г. 

Колеги, в тази точка не виждам повече проекти за решения. 

Връщаме се във втора точка: Поправка на технически 

грешки. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, констатирано е, че в 

Решение № 2105-МИ от 29 август 2023 г. за назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Провадия, област Варна е 

допусната грешка при изписване имената на двама от членовете, а 

именно: Тодорка Николова Иванова е изписана неправилно 

„Тодорка Николаева Иванова“, а на Нина Николова Иванова 

всъщност правилното име е „Нина Николова Николова“. 

Искам да обърна внимание, че така погрешно са изписани в 

предложенията, които са направени от партиите, които ги предлагат, 

и ние сме пренесли тази грешка в нашето решение.  



33 

Предлагам да вземем решение, с което да допуснем поправка 

на техническа грешка в Решение № 2105-МИ от 29 август 2023 г. 

като името на назначената за зам.-председател на ОИК да се чете 

Тодорка Николова Иванова, а за назначената за член на ОИК Нина 

Николова Николова. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания? Не виждам. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е с № 2337-МИ/11.09.2023 г. 

В тази точка има ли други доклади? Няма. 

Връщаме се обратно на точка трета: Доклади по дела, жалби 

и сигнали. 

Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Върховния административен съд, вх. № МИ-08-18 от 11 септември 

2023 г., с което ни се връчва Разпореждане № 8545 от 11 септември 

2023 г. по адм. дело № 8173 по описа на Административния съд за 

тази година, с което е оставена без разглеждане жалба, вх. № 12953 

от 7 септември 2023 г., подадена от Сейхан Ахмедов в качеството му 

на председател на общинското ръководство на партия ГЕРБ – 

община Гърмен, срещу Решение № 2203-МИ от 4 септември 2023 г. 

и прекратява производството по делото. За сведение. 

Вторият ми доклад е отново писмо от Върховния 

административен съд с вх. № МИ-08-17 от 11 септември 2023 г. С 

него ни се връчва Разпореждане № 13014 от 11 септември, с което 

ни се изпраща копие от жалбата със същия номер на Политическа 

партия „Има такъв народ“ срещу Решение № 2229-МИ от 

7 септември 2023 г. с указание да се изпрати незабавно 
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комплектуваната преписка. 

Колеги, тази така наречена касационна жалба пристигна и в 

Централната избирателна комисия, докладвах ви я в редовното 

заседание. Ако все още не е внесена преписката в 

Административния съд, ще бъде приложено и това разпореждане с 

копие от жалбата, иначе тя вече може да е постъпила във Върховния 

административен съд, имам предвид цялата административна 

преписка по жалбата. 

Следващият доклад е жалба от Серджан Адем – председател 

на Общински съвет на „Движението за права и свободи“ – Ситово. 

Жалбата е срещу Решение № 2309-МИ от 8 септември 2023 г. на 

ЦИК за назначаване на Общинска избирателна комисия – Ситово, 

вх. № МИ-1049 от 11 септември 2023 г. Ще бъде окомплектована 

преписката и внесена във Върховния административен съд. 

Следващата жалба е с вх. № МИ-10-48 от 11 септември 

2023 г. Изпраща ни се електронно подадена жалба срещу Решение 

№ 2316-МИ от 8 септември 2023 г. на ЦИК. Жалбата се подава от 

Политическа партия „Възраждане“. Обжалва се решение за 

назначаване на Общинска избирателна комисия – Бяла, Варненска 

област. Ще бъде комплектувана и тази преписка и внесена във 

Върховния административен съд. Това са докладите в тази точка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Преминаваме отново на четвърта точка: Доклади по 

административни преписки. 

Колеги, има ли доклади по тази точка? 

Колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо от ОИК 

– Трявна, с вх. № МИ-15-191 от 11 септември 2023 г. Изпращат ни 

решение от 9 септември 2023 г. за определяне и обявяване номерата 

на изборните райони в община Трявна. Сега специално на ОИК – 

Трявна, ви докладвам едно друго писмо, с което ни уведомяват, че е 

прието решение за назначаване на работна група от специалисти към 

Общинската избирателна комисия с вх. № МИ-15186 от 9 септември 
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2023 г. Определили са експерти, технически сътрудници, посочили 

са ги поименно и са определили размера на възнаграждението. 

Обръщам внимание, че въз основа на Решение № 1954  на 

Централната избирателна комисия общинските избирателни 

комисии, съгласувано с кмета на общината, могат да определят, ако 

им е необходимо, оказване на съдействие от такива специалисти, 

работни групи, в които да са включени експерти и технически 

сътрудници, като могат в рамките на определените средства по план-

сметката на съответната община да определят и размера на 

възнаграждението. 

Общинските избирателни комисии най-добре знаят от каква 

помощ се нуждае самата общинска избирателна комисия, от колко 

души, какъв ще бъде обемът от работа, за какъв период от време и с 

общинските администрации могат да вземат най-правилното 

решение – законосъобразно и целесъобразно. 

Колеги, в тази връзка за сведение ви докладвам постъпили 

писма по електронната поща от председателя на Вълчедръм – дали 

по Решение № 1954, или по тяхно усмотрение да определят 

заплатата и вх. № МИ-15-194 от 11 септември 2023 г., включително 

и от Общинската избирателна комисия – Нови пазар. По 

електронната поща, пак казвам, без да са подписани от председател 

и секретар. Докладвам Ви ги за сведение. 

За сведение – връщам обратно на доклад запитването от ОИК 

– Сливен с вх. № МИ-15-184. Запознах се с указанията на Сметната 

палата на тяхната страница в частта относно общинските 

избирателни комисии. Указанието съдържа изрично уточнение, че 

става дума за регистрирани в ОИК местни коалиции и инициативни 

комитети за участие в изборите на 29 октомври 2023 г. Писмото 

остава за сведение. 

За сведение Ви докладвам вх. № МИ-26-35 от 11 септември 

2023 г. от Печатницата на БНБ. То е свързано с молба да бъдат 

одобрени мострите за различните видове избори, формати на 

хартиените бюлетини. В тази връзка ви докладвам проектите на 
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технически характеристики на бюлетините – за запознаване. 

Надявам се да са прехвърлени в днешна папка и за обсъждане на 

работна група. 

За сведение докладвам и писмо от ОИК – Велинград, с вх. № 

МИ-15-190 от 11 септември 2023 г. Отново става въпрос за 

работните групи от специалисти към общинските избирателни 

комисии.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Колегата Матева – за следващ доклад. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, 

вх. № ЦИК-00-286 от 11 септември 2023 г., което е в отговор на 

наше писмо от 8 септември 2023 г. относно предоставяне на 

актуална информация за лицата, лишени от право да заемат 

определена държавна или обществена длъжност, като в случая ни се 

изпраща списък с лицата, включени в регистъра, който се поддържа. 

Ще направим проверка, за да можем при проверката, която 

извършваме на кандидатите за общински съветници и кметове, да се 

извършва и проверка дали някои от лицата, лишени от право да 

заемат държавна и обществена длъжност, не са се кандидатирали за 

кмет или общински съветник. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: За запознаване докладвам писмо с 

вх. № МИ-22-120 от 11 септември 2023 г. То е във връзка с част от 

отговор, цитирам – от господин Ангел Ангелов е писмото, във 

връзка с предстоящото актуализиране на мястото на страницата на 

Главна дирекция „Гражданска администрация и административно 

обслужване“ в Министерството на регионалното развитие и 

благоустройството, където гражданите да могат да правят своите 

искания за записване за заявление за гласуване по настоящ адрес. За 

запознаване го докладвам. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, 

докато се подготвят преписките по точка първа от дневния ред, 
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давам 30 минути почивка. 

 

(След почивката.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

продължава заседанието на Централната избирателна комисия. 

Връщаме се към точка първа от дневния ред. 

Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам ви проект 

на решение за регистрация на коалиция ЛЕВИЦАТА! за участие в 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

Постъпило е заявление, подписано от представляващия 

коалицията Валери Мирчев Жаблянов, заведено под № 4 в регистъра 

на коалициите от 4 септември 2023 г.  

Към заявлението са приложени: споразумение за образуване 

на коалицията от 05.09.2023 г., подписано от представляващите 

партиите АБВ – Румен Йорданов Петков, „Движение 21“ – Татяна 

Дончева Тотева, и „Изправи се България“ – Мая Божидарова 

Манолов.  

Представени са удостоверения за актуално състояние и на 

трите политически партии, които са в състава на коалицията, 

образци от подписите на представляващите съставните партии, 

образци от печатите на съставните партии, удостоверение от 

Сметната палата и за трите партии за представени финансови отчети 

за предходните години, като за „Изправи се България“ е представена 

само за 2022 г., тъй като регистрацията на партията е от 2022 г. 

Представен е образец от подписа на представляващия 

коалицията. Коалицията няма печат. Представена е декларация за 

банковата сметка, по която ще се обслужва предизборната кампания 

на коалицията, а именно това ще бъде банкова сметка на 

Политическа партия АБВ, представено е банково удостоверение с 

посочен изходящ номер за актуалната банкова сметка, по която ще 
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се обслужва предизборната кампания. Представен е списък, 

съдържащ  имена и  саморъчен подпис на 3638 избиратели, 

подкрепящи регистрацията на коалицията, представени са имената и 

длъжностите на лицата, които ще отговарят за приходите и 

разходите. 

Заявено е искане за наименование на коалицията в 

бюлетината, изписано с главни букви „ЛЕВИЦАТА!“ 

От протокол с вх. № МИ-04-03-44 от днешна дата на ГД 

ГРАО се удостоверява, че след извършена проверка на списъка на 

избиратели са налични необходимите 2500 избиратели, подкрепящи 

регистрацията на коалиция „ЛЕВИЦАТА!“. 

Налице са изискванията на Изборния кодекс и на Решение 

№ 1960-МИ на ЦИК, поради което ви предлагам да вземем решение 

да регистрираме коалиция „ЛЕВИЦАТА!“ за участие в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Наименованието на коалицията в бюлетината е: 

ЛЕВИЦАТА!, с удивителна и главни букви. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Изказвания по направения проект? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е с № 2338-МИ/11.09.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение за регистрация на партия „Български възход“ за участие в 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

Постъпило е заявление за регистрация от партията, 

подписано от Стефан Динчев Янев в качеството му на председател и 

представляващ партията, заведено под № 28 на 8 септември 2023 г. в 
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регистъра на партиите. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

правно състояние, издадено на 10.08.2023 г.; удостоверение на 

Сметната палата за внесен от партията финансов отчет за 2022 г., 

издаден на 10 август 2023 г.; образец от подписа на представляващия 

партията; образец от печата на партията; удостоверение, издадено от 

„УниКредит Булбанк“ АД, за актуална банкова сметка, по която ще 

се обслужва предизборната кампания; имената на лицата, които ще 

отговарят за приходите, разходите и счетоводната отчетност на 

партията, свързани с предизборната кампания; списък, съдържащ 

имена, ЕГН и саморъчен подпис на заявени 3862 избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партията, представен на хартиен 

носител, и в структуриран електронен вид на технически носител. 

Извършена е проверка от ГД ГРАО на представения списък 

на избиратели, според който са налични не по-малко от 

2500 избиратели, подкрепящи регистрацията на партия „Български 

възход“. Спазени са изискванията по чл. 133 от Изборния кодекс. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да регистрира партия „Български 

възход“ за участие в изборите за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г. 

Наименованието на партията в бюлетината е: ПП 

БЪЛГАРСКИ ВЪЗХОД. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Изказвания? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е с № 2339-МИ/11.09.2023 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам проект на 

решение относно регистрация на ПП „Бъдеще за Родината“ за 
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участие в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. 

Постъпило е заявление за регистрация от партията,  

подписано от Станислав Иванов Попов в качеството му на 

председател и представляващ партията, заведено под № 30 на 

8 септември 2023 г. в регистъра на партиите за участие в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 31.08.2023 г.; 

удостоверение от Сметната палата за внесени от партията финансови 

отчети за предходните три години, издадено на 7 септември 2023 г.; 

образец от подписа на представляващия партията; образец от печата 

на партията; банково удостоверение за актуална банкова сметка, по 

която ще се обслужва предизборната кампания; имената на лицата, 

които ще отговарят за приходите, разходите и счетоводната 

отчетност на партията, свързани с предизборната кампания; списък, 

съдържащ имена, ЕГН и саморъчен подпис на заявени 

4500 избиратели, подкрепящи регистрацията на партията, 

представени на хартиен носител, и в структуриран електронен вид 

на технически носител. 

От протокол за извършена проверка от ГД ГРАО в МРРБ е 

установено, че са налични не по-малко от 2500 избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партия „Бъдеще за Родината“. 

Спазени са изискванията на Изборния кодекс и наше Решение. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да регистрира партия 

БЪДЕЩЕ ЗА РОДИНАТА за участие в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Наименованието на партията в бюлетината е: БЪДЕЩЕ ЗА 

РОДИНАТА, изписано с главни букви. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Становища по предложения проект? Не виждам. 

Процедура по гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Решението е с № 2340-МИ/11.09.2023 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, представям ви и проект 

на решение за регистрация на коалиция „Неутрална България“ 

(Комунистическа партия на България, Българска комунистическа 

партия, Партия на българските комунисти, Нова сила и Русофили за 

възраждане на Отечеството). 

Постъпило е заявление от коалицията, подписано от 

Валентин Груев Григоров и Тинка Колева Стоилкова, 

представляващи коалицията, заведено под № 5 на 8 септември 

2023 г. в регистъра на коалициите за участие в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

състояние на всяка една от петте партии, които участват в състава на 

коалиция „Неутрална България“ – всички те с дата на издаване 

август и септември; образци от подписите на представляващите 

съставните партии – 5 броя; образци от печатите на съставните 

партии – 5 броя; 5 броя удостоверения от Сметната палата за всяка 

една от партиите за внесени финансови отчети за 2020-а, 2021-а и 

2022 г. – всички те с дата на издаване август-септември месец; 

протокол за образуване на коалиция „Неутрална България“, 

подписан от представляващите всички партии; образци от подписите 

на представляващите коалицията Валентин Груев Григоров и Тинка 

Колева Стоилкова; списък, съдържащ имена, ЕГН и саморъчен 

подпис на заявени 4446 избиратели, подкрепящи регистрацията на 

коалицията, представен на хартиен носител и в структуриран 

електронен вид на технически носител; актуална банкова сметка от 

„Юробанк България“ АД, която ще обслужва предизборната 

кампания на коалицията; имената и длъжностите на лицата, които 

ще отговарят за приходите, разходите и счетоводната отчетност на 
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коалиция „Неутрална България“. 

Заявено е искане за наименованието на коалицията. 

От протокол на ГД ГРАО в МРРБ за извършена проверка на 

списъка на избиратели, подкрепящи регистрацията на коалиция 

„Неутрална България“ се установява, че са налични не по-малко от 

2500 избиратели, които подкрепят регистрацията на коалицията. 

Налице са изискванията на  Изборния кодекс и наше 

Решение, предвид на което предлагам на Централната избирателна 

комисия да  

„РЕШИ: 

Регистрира коалиция „НЕУТРАЛНА БЪЛГАРИЯ“ 

(Комунистическа партия на България, Българска комунистическа 

партия, Партия на българските комунисти, Нова сила, Русофили за 

възраждане на Отечеството) за участие в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Наименованието на коалицията в бюлетината е: КОАЛИЦИЯ 

НЕУТРАЛНА БЪЛГАРИЯ (КОМУНИСТИЧЕСКА ПАРТИЯ НА 

БЪЛГАРИЯ, БЪЛГАРСКА КОМУНИСТИЧЕСКА ПАРТИЯ, 

ПАРТИЯ НА БЪЛГАРСКИТЕ КОМУНИСТИ, НОВА СИЛА, 

РУСОФИЛИ ЗА ВЪЗРАЖДАНЕ НА ОТЕЧЕСТВОТО).“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Имате ли, колеги, 

изказвания?  

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева,); против – 1 

(Цветозар Томов).  

Решението е с № 2341-МИ/11.09.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е заявление за 

регистрация от партия „Консервативна България“, подписано от 

Борис Ячев, председател и представляващ партията. Приложени са 

всички изискуеми документи. Заявено е искане за наименованието 
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на партията в бюлетината по следния начин: ПАРТИЯ 

КОНСЕРВАТИВНА БЪЛГАРИЯ, изписано с главни букви. 

От протокол с вх. МИ-04-03-46/11.09.2023 г. на ЦИК от 

ГД ГРАО за извършена проверка на списъка на избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партия „Партия Консервативна 

България“ в ЦИК се установява спазването на разпоредбата за 

изискване на наличие на не по-малко от 2500 избиратели, 

подкрепящи регистрацията, поради което и на посочените в проекта 

на решение правни основания предлагам Централната избирателна 

комисия да регистрира партия „ПАРТИЯ КОНСЕРВАТИВНА 

БЪЛГАРИЯ“ за участие в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. 

Наименованието на партията в бюлетината е: ПАРТИЯ 

КОНСЕРВАТИВНА БЪЛГАРИЯ, изписано с главни букви. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Изказвания? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Решението е с № 2342-МИ/11.09.2023 г. 

Колегата Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, предлагам на вашето 

внимание проект на решение за регистрация на партия „Българска 

прогресивна линия“ за участие в изборите за общински съветници и 

за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Постъпило е заявление за регистрация от партия „Българска 

прогресивна линия“, подписано от Красимир Христов Янков в 

качеството му на председател и представляващ партията, заведено 

под № 32 на 8 септември 2023 г. в регистъра на партиите за участие 

в изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г.  
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Приложени са всички необходими документи за регистрация, 

а именно: удостоверение за актуално правно състояние на партията 

на 31.08.2023 г.; удостоверение от Сметната палата за внесени от 

партията финансови отчети за 2020, 2021 и 2022 г., образец от 

подписа на представляващия партията; образец от печата на 

партията, справка от 08.09.2023 г., издадена от „Банка ДСК“ АД, за 

актуална банкова сметка, по която ще се обслужва предизборната 

кампания; имената на лицата, които ще отговарят за приходите, 

разходите и счетоводната отчетност на партията, свързани с 

предизборната кампания, както и списък, съдържащ имена, ЕГН и 

саморъчен подпис на заявени 3307 избиратели, подкрепящи 

регистрацията на партията, на хартиен носител, и в структуриран 

електронен вид на технически носител. 

Заявеното искане за наименованието на партията в 

бюлетината е по следния начин: ПП БЪЛГАРСКА ПРОГРЕСИВНА 

ЛИНИЯ, всичко с главни букви. 

От протокол с вх. МИ-04-03-40 от 11.09.2023 г. на ЦИК от ГД 

ГРАО е извършена проверка на списъка на избиратели, подкрепящи 

регистрацията на партията и установява спазването на разпоредбата 

на чл. 133, ал. 3, т. 5 от Изборния кодекс за наличие на не по-малко 

от 2500 избиратели, подкрепящи регистрацията на партия 

„Българска прогресивна линия“, а именно 2867. 

Спазени са изискванията по чл. 133 от Изборния кодекс и 

наше Решение № 1960-МИ от 03.08.2023 г. за регистрация на партия 

„Българска прогресивна линия“ за участие в предстоящите избори. 

Предвид изложеното и на основание разпоредбите на 

Изборния кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

вземе решение, с което да регистрира партия „Българска 

прогресивна линия“ за участие в изборите за общински съветници и 

за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Наименованието на партията в бюлетината е: ПП 

БЪЛГАРСКА ПРОГРЕСИВНА ЛИНИЯ, всичко с главни букви. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, имате ли 
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становища по проекта? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева,); против – 1 

(Цветозар Томов).  

Решението е с № 2343-МИ/11.09.2023 г. 

В тази точка има ли други доклади?  

Връщаме се на точка трета. 

Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви жалба, 

вх. № МИ-08-19 от 11 септември 2023 г. Писмото е от Върховния 

административен съд, озаглавено е „жалба“. С това писмо ни се 

изпраща Разпореждане № 13082 от 11 септември 2023 г., с което ни 

се изпраща копие от жалба със същия входящ номер, подадена от 

коалиция „БСП за България“ чрез посочен адвокат срещу Решение 

№ 2275-МИ от 8 септември 2023 г., с което е назначена Общинската 

избирателна комисия в община Пазарджик. Следва да се 

комплектува жалбата и да се изпрати във Върховния 

административен съд цялата преписка. 

Втората жалба, която ви докладвам, отново чрез ЦИК до 

Върховния административен съд, е с вх. № МИ-10-1047 от 

11 септември 2023 г. в папката на колегата Стоянова. Жалбата е 

подадена от           М.            А. в качеството на председател на 

Областния съвет на ДПС в Хасково. Жалбата е срещу 

Решение №  2279-МИ от 8 септември 2023 г. на ЦИК за назначаване 

на Общинска избирателна комисия в Хасково. Същата ще бъде 

комплектувана и внесена във Върховния административен съд. За 

сведение ви ги докладвам. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, връщаме се 

в точка четвърта. 

Колега Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 
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с вх. № МИ-23-20 от 11 септември 2023 г. от       М.           Д., която 

се интересува и казва, че според хронограмата трябва да 

публикуваме списъка с номерата и адресите на избирателните 

секции, броя на избирателите в тях, като обикновено това се случва 

в Рубрика „За избирателя“. Докладвам го за сведение, тъй като в 

предобедната част на заседанието, въз основа на изпратена ни 

информация от ГД ГРАО ние взехме решение да се създаде такава 

рубрика и да се публикува тази информация. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Има ли 

други доклади?  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред, закривам 

заседанието. 

Насрочвам следващото заседание за утре, 12 септември 

2023 г., от 10,30 ч. 

 

(Закрито в 17,10 ч.) 

 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Емил Войнов 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

            

 

 

Стенографи: 

     Нина Иванова 

 

     Катя Бешева 


